
Mail ingekomen 5 februari 2016 
 
Registratienummer 1264164 
 

 
 

Geachte Gemeenteraadsleden, portefeuillehouders,en verdere belanghebbende.  

 

Tot mijn grote spijt moet ik weer constateren dat er veel te hard  

gereden wordt.  

Met name de westdijk en wormerweg.  

Ik weet dat het verkeer een groot probleem is in de Beemster.  

Maar laat ze niet als kamikaze piloten door de Beemster racen.  

s,morgens vroeg om 0.5.00 uur begint het racen.  

Ik ben dan ook wakker.  

Dit gaat de gehele dag door.  

Om 23.00.uur wordt het eindelijk weer rustig.  

de wegen zijn te smal om zo hard te rijden.  

Invoegstroken worden niet gebruikt,omdat men dan snelheid moet verminderen.  

Dus de bermen zijn levensgevaarlijk voor fietsers.  

Als je gaat wandelen moet je vaak de blubber in om niet voor je flikker  

gereden te worden.  

Echt een polder om van de geraniums te genieten.(kryptisch)  

Als de burgemeester meer toerisme wil stimuleren ,zal hij hier toch wat  

aan moeten doen.  

Hij is ten slotte verantwoordelijk voor de verkeersveiligheid.  

Ik zou hem graag uitnodigen om de situatie eens te bespreken.  

Dan kan hij constateren dat de Beemster verpaupert door met toenemende  

sluipverkeer.  

En ik geloof dat dit geldt voor alle polderwegen in de Beemster.  

Ik hoop dat er eindelijk iets aan gedaan wordt.  

Deze al jaren lopende kwestie loopt aardig uit de hand.  

Een paar tips:  

Handhavers verdienen zichzelf terug.  

Hoogheemraadschap kan tonnen aan gravel voor de bermen  

besparen.(oplapmiddel)Hoe breed kan je gaan.?  

Alternatief voor de trailers die over de polderwegen de bermen aan gort  

rijden.  

N244 en de A7,en niet laten rijden waar ze geen boodschap hebben.  

De middenweg is breed genoeg en voorzien van fietspaden.  

 

MAAK DE BEEMSTER WEER VEILIG EN AANTREKKELIJK.  

 

Vr gr Will.Leenstra.  

 

 

 

P.s. Reageer eens op mijn verzoeken.!!!  


